
Vragen GroenLinks bij rondvraag forum 6 september 2022
Op 6 juli 2021 is de motie “Geef weesfietsen een tweede leven” aangenomen. In deze motie wordt 
het college opgeroepen een plan uit te werken om weesfietsen een tweede leven te geven en de 
raad voor 1 januari 2022 te informeren over dit plan. Inmiddels is het september 2022 en heeft de 
raad nog geen plan ontvangen.

Vraag 1: Kan het college aangeven wat de stand van zaken van het plan is en wanneer de raad 
daarover wordt geïnformeerd?

Vraag 2: Kan het college aangeven wat er in de tussentijd, sinds 6 juli 2021, is gebeurd met de 
weesfietsen in Rijswijk?


